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Interpelacja dotycząca progów zwalniających na ulicy Zielonej 

W związku ze skierowanymi do mnie prośbami od mieszkańców lubelskiego Śródmieścia, 

dotyczącymi montażu progów zwalniających na ulicy Zielonej, proszę o zajęcie się przedmiotową 

kwestią. W mojej ocenie, dzięki temu rozwiązaniu, ruch kołowy po w/w arterii zostałby 

spowolniony, co dodatnio wpłynęłoby na bezpieczeństwo poruszających się po niej pieszych i 

rowerzystów. W przypadku pozytywnej opinii w niniejszej kwestii, proszę o szczegółowe 

konsultacje w tym zakresie z Radą Dzielnicy Śródmieście. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się sygnalizowaną przez mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 
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